

INTERNATIONAL ORGANIZATIONS AND INSTITUTIONS
LES ORGANISATIONS INTERNATIONALES

Canada and the Commonwealth

Commonwealth in World Affairs

ROBERTSON, I.W.

Born 1924 - University education at University of Manitoba (economics) and post graduate study at Queen's University, Kingston (history, economics, politics) 1942-1945 - war service in European theatre on loan to Royal Navy (retired L.Cdr.) 1950-1952 - Loomis Institute, Connecticut (history faculty) 1950. 1952-1954: Chief Secretaries Division, DND Ottawa; 1952-1954 - Department of External Affairs since 1954, posts abroad include Paris (NATO, OEEC and OECD), Copenhagen, Kuala Lumpur - currently Director, Commonwealth Institutions Division.

Canada and the UN / Le Canada et les Nations Unies

The UN Specialized Agencies (ILO, WHO, FAO, UNESCO and others) - What they do for Canada

Les agences spécialisées des Nations Unies (BIT, FAO, OMS, UNESCO, etc., leur rôle, et les bénéfices qu'en retire le Canada

TANGUAY, J. Fernand

Études secondaires au Collège Jean-de-Brébeuf, diplômé en philosophie, sciences politiques et économiques des Universités d'Ottawa et Berlin. Détent une licence en droit civil et une maîtrise en droit international. Commence sa carrière aux Affaires extérieures en 1963 pour la poursuivre à Moscou et à Bonn. Occupe divers postes à Ottawa dont celui de Secrétaire adjoint du Cabinet. Présentement directeur des Affaires politiques et institutionnelles des Nations Unies.

Educated at College Jean de Brébeuf in Montreal. Graduated in Philosophy, Politics and Economics at the University of Ottawa and the Free University of West Berlin. A law faculty graduate, he joined External Affairs in 1963; served in Moscow, Bonn and in Ottawa as Assistant Secretary to the Cabinet. Currently Director of the United Nations Political and Institutional Affairs Division.